



Protokoll styrelsemöte S10 2012-03-27

Närvaro:	Tobias Månsson	Ordförande
	Jens Elofsson	Sekreterare tillika Propagandamästare
	Peter Seimar	Källarmästare
	Jonas Svensson	Överphös
	Anton Martinsen	Programmästare
	Mattias Eklund	Cafémästare
	Julia Mauritsson	Sexmästare
	Simon Hillbom	Skattmästare
	Cecilia Olsson	Industrimästare, fr.o.m. §8
	Johan "ölyT" Garmer	Kontaktperson TLTH, fr.o.m. §8

- §1 OFMÖ Ordförande Tobias Månsson förklarade mötet öppnat klockan 12.15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Johan "ölyT" Garmer
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.
- §5 Föregående mötes protokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna protokoll för S09 2012 med redaktionella ändringar.
- §6 Information från kåren Tobias meddelade att Corneliusbalen ger 30% rabatt på biljettpriset till sektionsstyrelserna om de säljer biljetter. Eftersläppsbiljetterna kommer att släppas veckan innan balen.
Peter meddelade att Gustav Orest Sällberg (Skattmästare Emeritus, dt09go2) gärna vill ha svar på sitt mail angående utskottsrapporter.
Johan "ölyT" Garmer meddelade att kåren jobbar med en ny alkoholpolicy, och att kåren är av åsikten att det är önskvärt att alla sektioner har en alkoholpolicy. En policy för tackverksamhet kommer också att införas. Kåren jobbar även med att ta fram en verksamhetsplan, och nomineringen för nästa läsårs funktionärer och heltidare är öppen en dag till.



§7 Beslutsuppföljning **Kamera**

Peter rapporterade att han inte fått något svar från E-sektionen angående en policy, och att han kommer ta över policyn själv.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S11.

Upprustning av datorsystem

Peter rapporterade att de är helt klara, med undantaget att de inte går att stänga av.

Simon meddelade att man nu kan låsa datorerna utan att efterföljande användare blir galna.

Styrelsen **beslöt** att stryka punkten från beslutsuppföljningen.

Nyhetsbrev

Jens rapporterade att det inte hänt så mycket.

En SMS-grupps vara eller icke vara diskuterades.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S11.

Mästermärken

Jens rapporterade att det inte hänt så mycket pga. Teknikfokus.

Tobias prisade idén om ett märke per mästeri.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S11.

Tandemcykel

Anton rapporterade att han bett Tandemansvariga att ta fram ett budgetförslag, men inget sådant har kommit in.

Tobias påpekade att det bara är en cykel, och att den går att laga.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S11.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:



#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
1	Tobias M.	Policydokument	S10 2009	S11 2012
2	Mattias E.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S11 2012
8	Peter S.	Kamera	S02 2011	S11 2012
24	Jens E.	Nyhetsbrev	S17 2011	S11 2012
26	Julia M.	Diskmaskin	S18 2011	S11 2012
28	Jens E.	Mästerimärken	S06 2012	S11 2012
30	Anton M.	Tandemcykel	S07 2012	S11 2012



§8 Utskottsrapporter

Jens

Har gjort massor med affischer till Teknikfokus och kommer under fortsatta terminen försöka sparka igång DWWW och artistverksamheten.

Cecilia

Teknikfokus jobbas febrilt med, och uppbyggnaden av foajén kommer att börja kl. 17 idag, pizza erbjuds till alla jobbare.

Det kommer att hållas en golftävling med Accenture den 10 maj.

Spons till jublet jobbas med.

Mattias

Cafét var på Geekend och sålde nyttigheter.

Teknikfokus har jobbats med, och ett projekt med hembakat på torsdagar kommer att dras igång.

Cecilia inträder lokalen.

Anton

Sektionen kommer att åka på Tandem senare i vår, och några kommer att åka till Dömd i helgen.

Geekend har traditionsenligt anordnats.

Jonas

Har bestämt phaddergrupper och tog bort de som har tunga poster inom sektionen.

Sponsring har jobbats på, tema ska bestämmas i påsk och möten ska gås på.

Peter

Har kollat på accesskvittenser och anordnar Snickeboa i helgen. Kommer hålla ett möte på torsdag om vad som behövs göras under helgen.

Har planer på att måla om iDét, och ska undersöka möjligheten att anställa någon som gör det.

Johan "ölyT" Garmer inträder lokalen.

Mötet hoppar till §3.

Mötet hoppar till §6.

Mats

Ej närvarande.

Julia

Flicka på Teknis hölls förra veckan, och antalet jobbbara över-



raskade positivt. Fler jobbare till Teknikfokus behövs.

Det finns en viss ovilja att jobba hos funktionärerna.

Jublet ska planeras och organiseras.

Simon

Geekend har gått ca. 1000 kr. plus, saker har bokförts och dokument har uppdaterats.

Bokslutet är ännu inte färdigställt.

Tobias

Inget att rapportera.

- §9 Jonas punkt - måndag
vecka 0 Jonas meddelade att under första dagen kommer det att hållas en brännbollsturnering i St. Hans backar, och det skulle vara roligt, och nödvändigt, om styrelsen anordnade den.

På grund av gallringen bland phaddergrupper finns det många phaddrar som inte är aktiva i sektionen, vilket betyder att styrelsen kommer behöva göra mer än tidigare för att få in nollor i sektionen.

Brännbollsturneringen kommer att börja kl. 17 och hålla på i 3-4 timmar, grillmöjligheter kommer att finnas. I nuläget är det tänkt att phaddergrupperna fixar mat själva.

Det skulle vara bra om det fanns lekar runt omkring, och om vädret blir dåligt blir det traditionsenligt phaddermys.

Tobias frågade om inte styrelsen kan fixa maten.

Resten av styrelsen tyckte att det lät som en bra idé.

- §10 Övrigt Jens meddelade att under förra mötet beslutades det inte när beslutspunkt 26: Diskmaskin skulle rapporteras.

Styrelsen **beslöt** att beslutspunkt nr. 26 rapporteras på S11.

Jonas meddelade att phadderutbildningen inte kommer att krocka med måndagspuben under jubileveckan.

- §11 Meddelanden Inget avhandlades.

- §12 OFMA Ordförande Tobias Månsson förklarar mötet avslutat klockan 13.00.



Mötessekreterare

Justeras

Jens Elofsson
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Tobias Månsson
Ordförande